
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XXV/2016 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 26.07.2016 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – Kierownik Referatu Organizacji i Spraw Obywatelskich – Mirosława Gamrot. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
05 

udział wzięło 11 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 14 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 

-    pracownik Urzędu Miasta i Gminy  – Pan Andrzej Goncerz, 

      -    sołtysi i inni goście.  

      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

      Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad dwóch poprzednich sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Śląskiego o przekazanie na rzecz Gminy Pilica  

              nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, 

          b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w formie bezprzetargowej  

              nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica,  

          c) zmian w budżecie gminy na 2016 rok,    

          d) zmian w WPF na lata 2016-2026, 

          e) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w  Szycach, 

          f) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Cisowej, 

          g) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dobrej, 

          h) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie. 

      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Wolne wnioski. 

      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 1. 

       Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. Następnie przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji – zgodny  

      z porządkiem zawartym w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski  

      do porządku obrad. 

      Pan Burmistrz wniósł o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwał w sprawach: 

      - udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 

      - udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dzwonowicach, 

      - udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Siadczy, 

      - udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach. 

      Wyjaśnił, że powodem wprowadzenia projektów uchwał w ww. sprawach są wnioski Zarządów  

      OSP w Kleszczowie, Dzwonowicach, Siadczy i Szycach o udzielenie dotacji celowych. 
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      Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie wnioski zgłoszone przez Pana  

      Burmistrza.  

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie został przyjęty jednogłośnie -11 radnych na 11  

      obecnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla jednostki OSP w Dzwonowicach został przyjęty jednogłośnie -11 radnych na 11  

      obecnych głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla jednostki OSP w Siadczy został przyjęty jednogłośnie -11 radnych na 11 obecnych  

      głosowało za. 

      Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

      celowej dla jednostki OSP w Szycach został przyjęty jednogłośnie -11 radnych na 11 obecnych  

      głosowało za. 

 

      Porządek obrad sesji z przyjętymi zmianami przedstawia się następująco:      

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad dwóch poprzednich sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Śląskiego o przekazanie na rzecz Gminy Pilica  

              nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, 

          b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w formie bezprzetargowej  

              nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica,  

          c) zmian w budżecie gminy na 2016 rok,    

          d) zmian w WPF na lata 2016-2026, 

          e) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w  Szycach, 

          f) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Cisowej, 

          g) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dobrej, 

          h) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 

          i) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, 

          j) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dzwonowicach, 

          k) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Siadczy, 

          l) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach. 

      5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Wolne wnioski. 

      7. Zamknięcie obrad sesji.   

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołów z przebiegu obrad  

    dwóch poprzednich sesji (Protokołu Nr XXIII/2016 z dnia 23.06.2016 r. i Protokołu  

    Nr XXIV/2016 z dnia 24.06.2016 r.), które były wyłożone do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu  

     i udostępnione w Internecie. 

Nie zgłoszono uwag do żadnego protokołu. 

Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołów pod głosowanie. 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie.  

Ad 3. 

      Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

      Pan Tomasz Kwiecień zgłosił, że w Sławniowie przy drodze dojazdowej do pól koło posesji  

      Pana Gajewskiego rosną krzaki, które utrudniają widoczność, wyjeżdżającym na drogę  
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      powiatową, jak również barierka zabezpieczająca most na wysokości ww. posesji stanowi  

      utrudnienie dla ruchu. 

Pan Marcin Omyła zwrócił się z prośbą o wykonanie prawidłowego skrzyżowania drogi 

powiatowej w Kleszczowie („Błonie”) z drogą dojazdową do pól (trzecia droga za remizą OSP  

w stronę Udorza). 

Pan Andrzej Grabowski poprosił o uporządkowanie zarośniętych ścieżek rowerowych poprzez 

wykoszenie, szczególnie odcinka koło „Delikatesów Centrum” oraz o podjęcie działań celem 

załatania dziury w drodze w Pilicy koło szalet. 

Pan Wojciech Gamrot podziękował za wykonanie przebudowy drogi w Wierbce – ul.Główna. 

Poza tym zgłosił, że chodnik na odcinku koło szkoły w Wierbce jest obniżony w stosunku  

do drogi, co stanowi zagrożenie bezpieczeństwa, zwłaszcza dzieci. Powiedział, że różnice 

wysokościowe powstały po przebudowie drogi. 

      Innych interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad 4a.  

            Pani Przewodnicząca podjęła sprawę wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Śląskiego  

      o przekazanie na rzecz Gminy Pilica nieruchomości zabudowanej ruinami zamku w Smoleniu  

      wraz z terenami rezerwatu przyrody o łącznej powierzchni 15,5421ha, będącej własnością 

      Skarbu Państwa. 

      Projekt uchwał w powyższej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, omówił  

      Pan Burmistrz.   

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem  

      do Wojewody Śląskiego o przekazanie na rzecz Gminy Pilica nieruchomości stanowiącej  

      własność Skarbu Państwa pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XXV/178/2016. 

 

      Ad 4b. 

          Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

      wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w formie bezprzetargowej nieruchomości  

      stanowiącej własność Gminy Pilica. 

      Projekt uchwały ww. sprawie omówił Pan Burmistrz – wg projektu załączonego do niniejszego  

      protokołu. Wyjaśnił, że proponuje się wydzierżawić nieruchomości położone w Pilicy przy  

      ul.Zamkowej pod garażami ich dotychczasowym użytkownikom. 

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał omówiony projekt uchwały. 

      Radni nie wnieśli żadnych uwag. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

      na okres 10 lat w formie bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica pod  

      głosowanie.    

      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Oznaczona 

      jest Nr XXV/179/2016. 

      

      Ad 4c. 

           Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

      Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. Pani Skarbnik wyjaśniła,  

      że w stosunku do projektu uchwały przedstawionego na wspólnym posiedzeniu Komisji  

      proponuje się zwiększyć dochody i wydatki o 688 zł, w związku z decyzją Wojewody  

      zwiększającą środki na wyposażenie szkół w podręczniki i materiały edukacyjne. 

      Dodatkowych wyjaśnień udzielił Pan Burmistrz. 
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      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok została podjęta jednogłośnie  

      – 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Oznaczona jest Nr XXV/180/2016. 

 

      Ad 4d. 

         W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji 

      zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 -2026. 

      Projekt uchwały w ww. sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy – zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że powodem wprowadzenia proponowanej zmiany jest zmiana terminu realizacji  

      przebudowy drogi Wierzbica – Kresy z 2018 r. na 2017 r. 

      Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmiany 

      Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 -2026 została  

      podjęta jednogłośnie – 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała 

      Nr XXV/181/2016. 

 

       Ad 4e,f,g,h,i,j,k,l. 

             Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy udzielenia dotacji celowych dla jednostek OSP. 

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie  

      udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach w wysokości 100 zł na naprawę pompy  

      szlamowej, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do powyższego projektu uchwały. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach została podjęta 

jednogłośnie - 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Oznaczona jest Nr XXV/182/2016. 

    

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, dotyczący udzielenia dotacji   

celowej dla jednostki OSP w Cisowie w kwocie 510 zł na uregulowanie opłaty abonenckiej  

za utrzymanie przyłącza energetycznego, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Nie zgłoszono pytań ani uwag. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Cisowie została podjęta 

jednogłośnie - 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXV/183/2016. 

 

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej dla jednostki OSP w Dobrej, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do propozycji udzielenia jednostce OSP w Dobrej dotacji 

    w wysokości 300 zł na dofinansowanie zakupu energii elektrycznej. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dobrej została podjęta 

jednogłośnie - 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXV/184/2016. 

 

     Pan Wiceprzewodniczący Rady przedstawił propozycję udzielenia dotacji celowej dla 

jednostki OSP w Kleszczowie w wysokości 2.075 zł na sfinansowanie ubezpieczenia AC 

samochodu pożarniczego marki Mercedes-Benz – zgodnie z projektem załączonym  

do niniejszego protokołu. 

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

Pani Przewodnicząca poddała przedmiotowy projekt uchwały pod głosowanie. 
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Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie została podjęta 

jednogłośnie - 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXV/185/2016. 

 

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia kolejnej 

dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie, ale z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zakupu energii elektrycznej kwotą 2.200 zł. 

Projekt ten, podobnie jak wszystkie inne projekty uchwał stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do zaproponowanej dotacji. 

Pani Przewodnicząca poddała przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Kleszczowie została podjęta 

jednogłośnie - 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXV/186/2016. 

 

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej dla jednostki OSP w Dzwonowicach, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zawartej w projekcie uchwały propozycji 

udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dzwonowicach w wysokości 432 zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu energii elektrycznej. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Dzwonowicach została 

podjęta jednogłośnie - 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Oznaczona jest  

Nr XXV/187/2016. 

 

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej dla jednostki OSP w Siadczy w kwocie 568 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zakupu energii elektrycznej, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Siadczy została podjęta 

jednogłośnie - 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXV/188/2016. 

                 

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, dotyczący udzielenia jeszcze 

jednej dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach, który stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do propozycji udzielenia jednostce OSP w Szycach dotacji  

w wysokości 1.000 zł na dofinansowanie zakupu energii elektrycznej.   

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Szycach została podjęta 

jednogłośnie - 11 radnych na 11 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XXV/189/2016. 

  

      Ad 5. 

            Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza  

o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

      W sprawie krzaków przy drodze w Sławniowie koło posesji Pana Gajewskiego i barierki 

      przy moście w ciągu drogi powiatowej, zawężającej skrajnie drogi wewnętrznej, Pan Burmistrz  

      wyjaśnił, że wystąpi do Powiatowego Zarządu Dróg. 

      Podobnie sprawę wykonania odcinka drogi w Kleszczowie, łączącego drogę powiatową z drogą  

      dojazdową do pól Pan Burmistrz powiedział, że przekaże do Powiatowego Zarządu Dróg  

      z prośbą o załatwienie. 

      Jeżeli chodzi o zarośnięte ścieżki rowerowe Pan Burmistrz oznajmił, że zleci wykoszenie  

      pracownikom zatrudnionym w tut. Urzędzie w ramach robót publicznych. 
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      W sprawie dziury w drodze koło szalet w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, że sprawdzi odpowiedź  

      Zarządu Dróg Wojewódzkich na wcześniejszą interpelację w tej sprawie i ewentualnie wystąpi  

      ponownie o uzupełnienie wskazanego ubytku w drodze.  

      Odnośnie obniżonego chodnika przy drodze w Wierbce na odcinku koło szkoły  

      Pan Burmistrz powiedział, że będzie interweniował w Powiatowym Zarządzie Dróg  

       

      Ad 6. 

            W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wolnych  

      wniosków.  

      Pan Tadeusz Gruszczyński – sołtys wsi Dobra Kolonia podziękował za przebudowę drogi  

      i wykonanie przystanku. Poza tym zwrócił się z prośbą o naprawę drewnianego mostu  

      w ciągu „czarnej drogi” w Sławniowie koło budynku po szkole oraz o uwzględnienie w planie  

      zadań inwestycyjnych przebudowy obecnej drogi betonowej Dobra – Przychody. 

      Innych spraw nie podjęto. 

 

      Ad 7. 

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

      zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.16
00

.  

 
 
                 

 

 

 

        


